

Changes are here for Medi-Cal programs!

Starting January 1, 2024, assets are no longer counted to determine eligibility in Medi-Cal programs including Long-Term Care and Medicare Savings Programs!



What are considered "Assets"?

Assets are things you own, which can be counted for Medi-Cal eligibility. These items include bank accounts, cash, second vehicles and homes, and other financial resources.

Do "Assets" include monthly income?

No, assets are things you own, and do not include income, such as social security and retirement payments or monthly income.

Ways to apply for Medi-Cal:

- Apply by mail
- Apply in Person - any County Social Service Office
- Apply online - Covered California Website



Member Relations can assist you with applying for Medi-Cal. Please schedule an appointment with our representatives by calling 415-590-7418, or visit our offices at:

823 Jackson Street, San Francisco, CA 94133
355 Gellert Blvd., Ste. 200, Daly City, CA 94015



CA Department of Health Care Services Website:



加州醫療補助計劃Medi-Cal更新變化!

從 2024 年 1 月 1 日開始，Medi-Cal 計劃的資格不再計算資產來確定，這包括長期照護和 Medicare 儲蓄計劃!



什麼是資產?

資產是您擁有的東西，可計入 Medi-Cal 資格。這些項目包括銀行帳戶、現金、第二輛車和房屋以及其他金融資源。

資產是否包括每月收入嗎?

否，資產是您擁有的東西，不包括收入，例如社會安全和退休金或每月收入。

申請 Medi-Cal 的方式

- 透過郵寄申請
- 親自申請 – 縣社會服務辦公室
- 網上申請 – Covered California 網站



會員關係部可以協助您申請 Medi-Cal。請致電 415-590-7418 與我們的代表預約，或到訪我們位於以下地點的辦公室查詢：

823 Jackson Street, San Francisco, CA 94133
355 Gellert Blvd., Ste. 200, Daly City, CA 94015



醫療保健服務部網站:

